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Kocsis Márk János, továbbiakban az Elnök megkéri Ferenczik Norbertet a jegyzőkönyv 
vezetésére, illetve Kolysza Hanna Sárát, hogy fordítson angol nyelvre a nemzetközi 
hallgatók számára és a jelenlévő hallgatók egyhangúan megszavazzák. Márk köszönti 
Gál-Esztergár Zádort a kollégium igazgatóját, illetve Sári Csabát az Ellenőrző 
bizottságból. Napirendi pont módosítás iránti kérelem hiányában Kocsis Márk János 
elkezdi az első napirendi pontot. 

Napirendi pontok: 

1. Diákbizottság beszámolója 

A DB elnöki munka legfontosabb része, hogy a rendelkezésre álló humán és pénzügyi 
erőforrásokat úgy menedzselje, hogy ezzel zökkenő mentes munka jöjjön létre. 
Szeptemberben a gólyanapokon közvetlenül a DB tagok megismerése Beköltöztetés 
lement és közben a helyi kollégiumi élet megismerése. Szó esik a programok 
rendszeresítéséről, többek között a filmes estek, KDB Boiler Team Series bulik, pingpong 
verseny. Márk része egy csapatnak, amelynek a kollégiumi felvételi szabályzat 
megreformálása a célja, mert némi módosításra szorul. A harmadik emeletek a 
kollégiumi vezetőség segítésével kétfősítve lettek, de hosszú távú terv még további 
kétfősítés.  

Bodnár Emese, az Alelnök Utánpótlásképzésért felelős referensként is szeretne 
tevékenykedni. Idén komolyabb munkával szeretné az UPK-ra jelentkezőket, a kollégiumi 
élet rejtelmeibe, a diákbizottsági munkába bevezetni. Nyolc alkalommal szeretné ezt a 
munkát véghez vinni valamennyi DB-s közreműködésével.  

Barna Zsombor bemutatkozójában fentarthatóságért felelős referensként beszél. 
Munkája során igyekezett a vitásabb ügyek elsimítását megoldani az EKSZ és a DB 
között. Részt vett legyűjtések szervezésében, lebonyolításában, illetve közben DB 
kérdések megválaszolásában, reklámozásban, börzeasztalok elkészítésében, 
kihelyezésében, sündisznóházak építésében, illetve a kollégiumi kertrendezésben.  

Kolysza Hanna Sára megemlíti, hogy csinálta programok szervezését, rendezését, 
kérvények érvényesítését, aki elsőévesként lett DB-s tag és jelenleg is a közgyűlés aktív 
fordítója. 

Kalamár Kevin a DB kommunikációért felelős személye, munkája során Facebook 
csoportok vezetésében, promótálásban, programok szervezésében vett részt. 2019 óta a 



DB tagja és most is indul a választásokon, ami a Neptunon keresztül lesz majd elérhető 
a hallgatók számára. 

Horváth Alexandra is Zsomborral együtt az EKSZ aktív tagja, aki szintúgy részt vett a 
EKSZ-es legyűjtésekben, DB-s programok szervezésében és lebonyolításában, valamint 
a ki -és beköltöztetésekben. 

Az Elnök megemlíti még, hogy a korábbi évekhez képest jelentősen kevesebb taggal 
indul neki a DB a választásoknak, de reménykedik, hogy bővülni fog még mind a DB-s 
mind az UPK-s csapat. 

Márk a Diákbizottsági beszámoló napirendi pontot 20:20kor lezárja, amivel a jelenlévők 
is egyet értenek egyhangúan.  

2. Kollégiumi választások  

20:20 kor a második napirendi pontot megnyitja. Márk Emesével, mint Elnök és Alelnök 
indulnak idén is mint DB vezetőség. Márk megkéri a jelenlévőket, hogy a választásokon 
majd aktívan vegyenek részt, még akkor is, ha nem akarnak szavazni. 

Pál Anna korábbi UPK-s hallgató idéntől szeretne DB-s tag lenni, illetve szeretne a 
kollégiumi, hallgatói problémák megoldásában részt venni.  

Kalamár Bulcsú, idéntől szeretne szintén DB-s tag lenni, aki nemmellesleg a Kevin öccse 
és korábbi UPK-s tag. 

Istók István utolsó éves IK-s hallgató, részt vett a beköltöztetéseken, illetve kéthetente 
futó DJ-s bulik egyik fő előadója.  

Magyar Bence, gólyák számára lehet inkább ismert gólyanapok, másodéves kémia 
szakos hallgató, idéntől szeretne DB-s lenni, mert kedvet kapott a sok hallgatói pozitív 
visszajelzésekből kifolyólag. 

Krecht Reg, a nagy bioszos, eladja a lelkét az ördögnek. Többek között az ő nevéhez 
fűzhető az inktóber fal ötlet kigondolása, illetve a KDB csapat aktív segítője Sol Maria 
közreműködésével. 

Duhóczki Réka új EPK-s hallgató, GYVDT sütivásárok, koncertekben való részvétel, 
közösség szervezői tagként idéntől szeretné a DB munkáját segíteni.  

Tóth Zalán, Zaza szeretne a DB tagja lenni, illetve a hallgatói informatikai ügyek 
megoldásában segíteni.  

Filus. Filimon Márk, negyedéves végzős IK-s hallgató, EB tagként indul és Csabi 
munkáját segítené, a DB munkája mellett.  

Az Elnök szeretne minden kedves választásokon induló leendő DB-s szívből ajánlani. A 
forgóvillánál, liftekben plakátok már kihelyezve az UPK-s programok promózása 



érdekében. Semmilyen kötelezettséggel nem jár az első alkalom, ami 2024.10.21-én 
kerül megrendezésre Bondár Emese szervezésével. Covid óta egy trend van életbe, mely 
alapján egyre kevesebb hallgatót sikerült megvonzani a kollégiumi munkába, a DB 
munka zökkenő mentessége érdekében és ajánlja az UPK-t a hallgatót figyelmébe. 

Szeptemberig Misi bácsi volt az előző gondnok, karbantartotta a kollégium műszaki 
hátterét. Új gondnok Pallós Patrik - gondnoki iroda B épület földszint - munkaidőben 
elérhető. 

További kérdés hiányában lezárjuk a 20:33-kor a második napirendi pontot.  

3. Rendezvények: 

Idén, ha egy fogalmat kéne mondani, akkor az a „rendszeresség”. 18óta csökkentek a 
programok száma a kereslet hiányában, de idén a csapat támogatásának kíséretében 
rendszeresíteni szeretnénk a filmes esteket, aminek próbaidőszakot szavaztunk meg az 
első félévre. 

Szerdánként DB ügyelet van, illetve csütörtökönként KDB féle EPK-s bulik kéthetente, 
valamint társasestek. Gólyanapok lezajlottak, továbbá áprilisban következik a kollégiumi 
napok, illetve nemsokárra sörpong, Halloween buli, StandUP-os alkalom, valamint jó 
idő esetén a kollégium udvaron forraltboros standos alkalom. 

Az Elnök felteszi a kérdést, hogy van egy esetleg kérdés programok iránt. Szóba kerül 
Kocsmatúra, a tábortüzes sütögetés, de a tábortüzes lehetőséghez tűzgyújtási 
engedélyre van szükség. 

Október 22. (kedd) sörpong verseny jövőhéten a klubteremben, formon keresztül 
jelentkezés meglepetéssel. Azért októberben a szünet előtt, mert az októberfeszt is 
októberben van.  

Rendezvényekhez VHE támogatásra van szükség. Miből lesz a kevert? Bárki lehet 
támogató tag, egyszeri 3000 Ft-os befizetéssel. Fizetés módja: ürlap kitöltése, majd 
utalás megadott bankszámlára és a befizetett pénzt a DB teljes egészében megkapja. 
Mikuláskor szaloncukor osztás, filmes esteken kukorica, illetve a gólyanapok jelentős 
költségvetését ebből fedezi a DB. Októberben tartjuk a gyűjtést és az adományozók 
részére kisorsolunk egy üveg Jagermeistert.  

20:44-kor a harmadik napirendi pontot lezárjuk. 

4. Egyebek:  

Mosógépek hamarosan. Zádor úr, a kollégium vezetője a múlt évezredből. Köszöni a DB 
munkáját a felvételi bírálatban, a beköltöztetésben nyújtott munkát, illetve a nevelők 
munkáját is. Véleménye szerint nem lett volna ez mind segítség nélkül zökkenőmentes. 
Felvételi szabályzat áttekintésére felhívja a figyelmet. Hamarosan két japán kert fog 
megvalósulni a kollégium előtt az EKSZ közreműködésével. A kollégium töltöttség 90% 



fölött van, majdnem 100%. Hallgatói igény van a kollégiumi elhelyezésre. Köszöni, hogy 
óvjuk a kollégiumi állagát. Nem volt egyszerű a két szint kétfősítése, amiben az Elnök 
úrnak jelentős munkája fellelhető. Előrehaladott tárgyalások folynak minden egyes 
mosógép lecserélésben, mint a ZUK-ban, de hosszadalmas, mert nem egy egyszerű 
költségvetési feladat. Köszöni a régi és új tagok munkáját, akik részt akarnak venni a 
kollégiumi feladatokban. Hibabejelentő rendszer digitalizálódott, ami már két-három 
hete már működésbe lépett Patrik közreműködésében. Kérdés érkezik, hogy a 
hibabejelentő rendszer a Merkur lesz-e? Teljesen másik rendszer, amiről majd 
mindenkinek érkezik majd egy üzenet. Igazgató úr áll rendelkezésre olykor személyesen, 
és online is, illetve igyekszik a problémákat méltányosan elbírálni.  

 

Kondi fejlesztés. Mindenki fizet FKK-t, aminek a felhasználására a DB tehet javaslatot. A 
tavalyi fejlesztések témában még nem sikerült a beszerzést elindítani. Összkollégium 
szinten kérés érkezett mindenhol a konditermek fejlesztésére, amin lehetőleg minél 
hamarabb átfog esni, de ez hosszadalmas 1-2 év is lehet akár. Futópadok top 
prioritásként szerepelnek a kollégiumi konditermi fejlesztések ügyében. De korábban a 
szinteken lévő fagyasztók, szúnyoghálók, csocsóasztal, biliárdasztal is a FKK-ból lett 
finanszírozva. De szauna továbbra sem lesz az udvaron. Igazgató úr hallgatók figyelmébe 
ajánlja a BEAC-os sport programokat.  

 

Házirend elérhetősége. Magyar és angol nyelven is már. Tavaly lett átdolgozva. Érdemes 
megnézni. Már tartalmazza az összes közösségi tér működését is, amiről rendelkezik a 
házirend módosítás. Biliárd, zongora stb.  

Felhívja a figyelmet (sok hallgatói panasz) este a székekkel, bútorokkal óvatoson 
bánjanak a hallgatók, mert az alattuk lakók zavarására alkalmas. Továbbá a nevelők 
gyakran felhívják figyelmet a konyhai higiéniára, mert ez ellehetetleníti az együttélést.  

Elérhetőségek lehetőleg formális módon, email, facebook, (kiköltözés menete, 
gazdasági iroda nyitvatartás stb), de a személyes elérhetőség is rendelkezésre áll.  

Észrevétel érkezik az egyik jelenlévő hallgatótól, a nemzetközi hallgatók ignorálásának 
kérdésében. Többek között ezért tartózkodik is a szavazástól. Szeretné felhívni a 
figyelmet a nemzetközi hallgatók sorsára. Az igazgató Úr reakciója, hogy összkollégium 
szinten 500 nemzetközi hallgató van elszállásolva és ez nem kis, házon belüli ügy. Ez 
konkrétan diplomáciai kérdés is, amit felsőbb szinteken kell kezelni. Amit csak tud, azt a 
Diákbizottság megtesz. Fordítást csinál a szabályzatokhoz, biztosítja a DB-s tagok által a 
többnyelvűséget – többek között szinte szinkrontolmácsolást is- illetve ő is részt 
vehetnek a rendezvényeken. 



DB egy részönkormányzat szigorú alapszabály szerint működve, sokszor ötleteket, tervek 
meghiúsulnak, mert ütközik valamelyen szabálypontba. Ilyen például a passzív 
jogviszonnyal rendelkező hallgatók nem indulhatnak DB-s tagként.  Hozzánk először 3 
éve érkeztek nemzetközi hallgatók, azóta minden szöveg kétnyelvű lett, angol házirend, 
legtöbb programot úgy tervezzük, hogy a fordítás rendelkezésre álljon. Például a 
gólyanapokat is úgy szerveztük, hogy angol nyelv rendelkezésre álljon. DB szinten 
minden tőlünk telhetőt igyekszünk megtenni, de jogi szinten ez már nem tőlünk függ. 
Ezek után egy nemzetközi hallgatótól kérdés érkezik, hogy rendelkezésre állnak-e angol 
nyelvű fordítások facebookon és emailben, amire a válasz igen!  

21:09-kor lezárjuk a közgyűlést és köszönjük a hallgatói részvételt. 

 

…………………………………..      ………………………………… 

    Diákbizottság elnöke          Jegyzőkönyvvezető 

 

 

…………………………………..  

                      DB Tag 


